

Response Plus Holding PJSC

ريسبونس بلس القابضة ش م خ

Management report for the period ended

31st December 2021

تقرير الإدارة للفترة المنتهية في

31 ديسمبر 2021



Response Plus Holding PJSC ("RPM") is pleased to report an impressive performance for the period ending 31st December 2021. Net profit for the period ending 31st December 2021 reached AED 65.01 million from AED 40.01 million in the first nine months of 2021, reflecting the impact of the transformative change during the year. RPM's revenues were AED 299.6 million on the 31st December 2021 compared to AED 197.5 million in the first nine months of 2021, while total assets amounted to AED 306.6 million at end of 2021 as compared to AED 293.9 million at 30th September 2021.

Key Highlights for the year 2021:

RPM registered a remarkable growth in its financials during the year 2021.

RPM has made an investment in API Holding Limited (a company based in India) which is expected to go for public listing in March 2022.

In addition to performing existing contracts, RPM has been awarded new project contracts during the period and has commenced providing services on these projects which has also contributed to RPM's enhanced financial growth performance. These contracts were signed with some key clients as National Petroleum Construction Company (NPCC), United Arab Emirates University (UAEU), Louvre Museum Abu Dhabi, Formula 1 Grand Prix - Saudi Arabia, Sound Storm amongst many other reputable international events and clients.

Profit & loss analysis for the year ended 31st December 2021:

Revenue: The group generated AED 299.6 million of revenues during the year compared to AED 197.5 million over the first nine months of 2021.

Gross profit was reported at AED 94.99 million for the year, which improved from AED 60.1 million over the first nine months period of 2021.

يسر شركة ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ. أن تعلن عن أداء متميز الفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2021. حيث بلغ صافي الربح للفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2021، مبلغ 65.01 مليون درهم إماراتي من 40.01 مليون درهم إماراتي في الأشهر التسعة الأولى من عام 2021، مما يعكس تأثير التغيرات التحويلية خلال العام. بلغت إيرادات العائدة الى 299.6 RPM مليون درهم إماراتي في 31 ديسمبر 2021 مقارنة بـ 31.79 مليون درهم إماراتي في الأشهر التسعة الأولى من عام 2021، في حين بلغ إجمالي الأصول 306.6 مليون درهم إماراتي في 40.00 مليون درهم إماراتي في 40.00 مليون درهم إماراتي في 30 سبتمبر 2021.

أبرز الأحداث لعام 2021:

سجلت RPM نموًا ملحوظًا في بياناتها المالية خلال عام 2021.

قامت RPM باستثمار في API Holding Limited (وهي شركة مقرها في الهند) والتي من المتوقع أن يتم طرحها للإدراج العام في مارس 2022.

بالإضافة إلى تنفيذ العقود الحالية، حصلت RPM على عقود ومشاريع جديدة خلال الفترة وبدأت في تقديم الخدمات في هذه المشاريع التي ساهمت أيضًا في تعزيز أداء النمو المالي لشركة RPM.

تم توقيع هذه العقود مع بعض العملاء الرئيسيين مثل شركة الإنشاءات البترولية الوطنية (NPCC) وجامعة الإمارات العربية المتحدة (UAEU) ومتحف اللوفر بأبو ظبي وحفل جائزة الفورمولا 1 الكبرى في المملكة العربية السعودية وSound Stormمن ضمن العديد من الفعاليات والعملاء الدوليين المرموقين.

تحليل الربح والخسارة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2021:

الإيرادات: حققت المجموعة 299.6 مليون در هم من الإيرادات خلال السنة مقارنة بـ 197.5 مليون در هم خلال الأشهر التسعة الأولى من عام 2021.

تم تسجيل إجمالي الربح بمبلغ 94.99 مليون درهم إماراتي في السنة، وهو تحسن من 60.1 مليون درهم إماراتي خلال فترة الأشهر التسعة الأولى من عام 2021.



General and Administrative Expenses: Total general and administrative expenses (including depreciation, amortization and finance charges) for the period were AED 29.9 million compared to AED 20.1 million over the first nine months of 2021.

المصاريف الإدارية والعمومية: بلغ إجمالي المصاريف العمومية والإدارية (بما في ذلك الإهلاك وإعادة الدفع ورسوم التمويل) للفترة .20.9 مليون درهم خلال الأشهر التسعة الأولى من عام 2021.

Net Profit for the year grew to AED 65.01 million from AED 40.07 million during the first nine months of 2021.

نما صافي الربح للسنة إلى 65.01 مليون درهم إماراتي من 40.07 مليون درهم إماراتي خلال الأشهر التسعة الأولى من عام 2021.

Balance Sheet analysis as on 31st December 2021:

Total assets grew to AED 306.6 million at the end of the year 2021 against AED 293.9 million at 30 September 2021, mainly due to increase in current assets.

Non-current assets increased to AED 14.3 million as at 31st December 2021 from AED13.4 million at 30th September 2021 which mainly accounts for purchase of vehicle and equipment.

Current assets grew to AED 292.2 million at 31st December 2021 from AED 280.4 million at 30th September 2021 mainly due to an investment of AED 36.17 million made in API Holding Limited (a company based in India).

Non-current liabilities were AED 7 million at 31st December 2021 compared to AED 6.09 million at 30th September 2021.

Current liabilities decreased to AED 50.56 million at 31st December 2021 from AED 63.62 million at 30th September 2021 mainly due to a reduction in the accounts payable.

Equity increased to AED 249.1 million at 31st December 2021 from AED 224.1 million at 30th September 2021 due to net comprehensive income of AED 24.93 million.

تحليل الميزانية العمومية في 31 ديسمبر 2021:

نما إجمالي الأصول إلى 306.6 مليون درهم إماراتي في نهاية عام 2021 مقابل 293.9 مليون درهم إماراتي في 30 سبتمبر 2021، ويرجع ذلك أساسًا إلى زيادة الأصول.

ارتفعت الأصول غير المتداولة إلى 14.3 مليون درهم كما في 31 ديسمبر 2021 من 13.4 مليون درهم في 30 سبتمبر 2021 والتي تمثل بشكل أساسي شراء الأليات والمعدات.

نمت الأصول المتداولة إلى 292.2 مليون درهم في 31 ديسمبر 2021 من 280.4 مليون درهم في 30 سبتمبر 2021 ويرجع ذلك بشكل رئيسي إلى استثمار قدره 36.17 مليون درهم في API (شركة مقرها في الهند).

بلغ إجمالي المطلوبات غير المتداولة 7 ملايين درهم في 31 ديسمبر 2021 مقارنة مع 6.09 مليون درهم في 30 سبتمبر 2021.

وانخفضت الخصوم الجارية إلى 50.56 مليون در هم في 31 ديسمبر 2021 من 63.62 مليون در هم في 30 سبتمبر 2021 ويرجع ذلك بشكل رئيسي إلى انخفاض الحسابات المستحقة الدفع.

القيمة المالية ارتفعت إلى 249.1 مليون درهم في 31 ديسمبر 2021 من 224.1 مليون درهم في 30 سبتمبر 2021 بسبب صافي إيرادات شاملة قدرها 24.93 مليون درهم.



Plans:

الخطط:

Management confirms its commitment to drive continuous growth of the company through:

- Key new projects recently awarded in the region that have been begun operations or are under the process of being mobilized, such as:
 - ➤ United Arab Emirates University (UAEU) work to mobilize on the 1st of January 2022
 - > Louvre Museum Abu Dhabi
 - ➤ Abu Dhabi Ports Variation Order for increased scope
 - Formula 1 Grand Prix 2021 Saudi Arabia
 - ➤ Sound Storm 2021 Saudi Arabia
 - ➤ IHF Super Globe Handball Match, amongst others
 - Al Qana National Aquarium –
 Abu Dhabi
 - Saudi Telecom Company Saudi Arabia

تؤكد الإدارة التزامها بدفع عجلة النمو المستمر للشركة من خلال:

-المشاريع الجديدة الرئيسية التي مُنحت مؤخرًا في المنطقة والتي بدأت عملياتها أو هي في طور التعبنة مثل:

- جامعة الإمارات العربية المتحدة العمل على التعبئة في
 الأول من يناير 2022
 - متحف اللوفر أبو ظبي.
 - ◄ موانئ أبو ظبى طلب تعديل لزيادة النطاق
- ✓ Formula 1 Grand Prix 2021 المملكة العربية السعودية.
 - ح ساوند ستورم 2021 السعودية
- ◄ IHF Super Globe مباراة كرة اليد، من بين أمور أخرى.
 - القناة المربى الوطني أبو ظبي
 - شركة الاتصالات السعودية السعودية

Tomon Louis Louis Puthenveetil Jacob

Chief Executive Officer

Response Plus Holding PJSC

السيد تومون لويس لويس بوتينفيتيل جاكوا

الرئيس التنفيذي للشركة

ريسبونس بلس القابضة ش.م.خ.

HOLDING PJSC